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Résumé :

Cette recherche vise a révéler la legon littérale d’Abd Al-Jalil Murtadh, qui se reflete dans les données
scientifiques publiées dans son livre "La linguistique du texte analytique", et les approches entre les notes et
la linguistique parlée sont distinguées entre les ions et les différences entre I’action de performance et ce qui
en est le résultat dans le processus de communication linguistique, qui est entouré par de nombreux concepts

et la terminologie.

Mots-clés : Parlementaire, note linguistique, langue parlée, contexte.

Abstract:

This research aims to reveal the literal lesson of Abd Al-Jalil Murtadh, which is reflected in the scientific
data published in his book "The linguistics of analytical text", and the approaches between the notes and the
spoken linguistics are distinguished between the ions and the differences between the performance action
and what is the result of this achieved in the linguistic communication process, which is surrounded by many

concepts and terminology.

Key words: Parliamentary, note linguistics, spoken linguistics, context.



